



# 供应商告知书

## Notification Letter for Suppliers

尊敬的孚能科技供应商:

Dear Suppliers of Farasis Energy:

孚能科技正在积极推进负责任矿产供应链尽责管理体系, 公司将逐步加强对供应链的尽责管理。在负责任矿产采购上, 孚能要求供应商提供的矿料应符合以下三个条件(请提供相关材料作为佐证, 见附件清单):

Farasis Energy is actively promoting the due diligence management system for responsible mineral supply chain, and the company will enhance the due diligence for the supply chain progressively. Regarding responsible mineral sourcing, Farasis Energy requests the minerals provided by the suppliers shall comply with 3 conditions as below (please provide relevant materials as evidence, referring to the attached list):

1、矿料来源合规;

1. Conformance of the source of mineral materials;

2、矿料来源没有童工等风险(对风险有严格的控制);

2. No risks such as child labor in the source of mineral materials (strict control of risks);

3、矿料来源具有可追踪性。

3. Traceability of the source of mineral materials.

孚能科技将对供应商开展尽责管理, 实施风险评估。对不符合要求的供应商将按照相关文件要求实施风险减缓计划, 严重风险或风险减缓无效的供应商我们将按照相关文件规定暂停或最终终止与供应商的合作。如有需要, 孚能科技将尽力为供应商提供尽责管理的指导与帮助。

Farasis Energy conducts due diligence management and risk assessment on suppliers' supply chain. As for suppliers who do not meet the requirements, Farasis Energy will implement the risk mitigation plan according to the relevant documents. As for suppliers with serious risks or remaining ineffective after risk mitigation, Farasis Energy will suspend or eventually terminate the cooperation with the suppliers according to the relevant documents. If needed, Farasis Energy can provide suppliers with guidance and assistance in due diligence management.

我们向外界做出承诺, 相应地, 我们期望我们的供应商有同样的承诺。我们把以上条件作为供应商筛选的一部分, 同时也将积极地监管供应商的合规性。让我们携手共创共享负责任的社会管理生态圈!

We make commitments to the outside world, and in turn we expect the same from our suppliers. We deem above conditions as part of the standards for selecting suppliers; meanwhile, we will actively monitor the conformance of the suppliers. Let's create a shared and responsible ecosphere for social management together.

供应商签章:

Supplier Signature: